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 Protokół nr 18/2015 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 29 kwietnia 2015 r. 
 
 
 
Posiedzenie otworzyła pani Katarzyna Trzaskalska - Członek Zarządu /lista obecności 
stanowi załącznik nr 1/. Rozszerzono porządek posiedzenia o: 
 

1. Przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na najem 
lokalu użytkowego Niepublicznemu Zakładowi Opieki Zdrowotnej „Fiołek”. 

2. Przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na najem 
lokalu użytkowego firmie AS-MED. 

3. Przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na najem 
lokalu użytkowego Warmińsko-Mazurskiej Izbie Rolniczej. 

4. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie zatwierdzenia aneksu nr 14 do  arkusza 
organizacji roku szkolnego 2014/2015 w Zespole Szkół Zawodowych w Kurzętniku. 

 
Pani Wicestarosta odczytała porządek posiedzenia Zarządu. 
 
Do proponowanego porządku Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. Stanowi on 
załącznik nr 2. 
 
Pierwszym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie zatwierdzenia specyfikacji istotnych warunków zamówienia na wykonanie 
robót budowlanych na „Budowę hali sportowej przy Zespole Szkół Zawodowych w 
Kurz ętniku”. 
/na posiedzenie weszła pani Alina Banaszewska – inspektor w Wydziale Architektury, 
Budownictwa i Gospodarki Mieniem/ 
 
Pani Banaszewska omówiła specyfikację, która stanowi załącznik nr 3. Poinformowała, że 
zakończenie realizacji inwestycji zaplanowano na 30 października 2015r. 
Pani Wicestarosta odczytała projekt uchwały. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: K. Trzaskalska, B. Grzywacz,                   
B. Kurowski, A. Stajszczak. 
 
Drugim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie powołania komisji do przeprowadzenia przetargu nieograniczonego na 
wykonanie robót budowlanych na „Budowę hali sportowej przy Zespole Szkół 
Zawodowych w Kurzętniku”. 
 
Zarząd powołał komisję przetargową, w skład której weszli: 

1. Przewodniczący –  Katarzyna Trzaskalska 
2. Zastępca przewodniczącego – Wojciech Umiński 
3. Sekretarz –  Alina Banaszewska 
4. Członek komisji – Sebastian Kiński 

Pani Wicestarosta odczytała projekt uchwały. 
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Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: K. Trzaskalska, B. Grzywacz,                   
B. Kurowski, A. Stajszczak. 
 
Trzecim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie wyrażenia zgody na wybór banku na „bankową obsługę budżetu Powiatu 
Nowomiejskiego i jednostek organizacyjnych powiatu”. 
 
Pani Banaszewska poinformowała, że złożone zostały dwie oferty tj. Banku Spółdzielczego w 
Brodnicy /cena ofertowa brutto 216 200 zł/ oraz PKO BP S.A. Komisja przetargowa wybrała ofertę 
Powszechnej Kasy Oszczędności Bank Polski S.A. /cena ofertowa brutto 113 000 zł/. 

Pani Wicestarosta odczytała projekt uchwały. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: K. Trzaskalska, B. Grzywacz,                   
B. Kurowski, A. Stajszczak. 
 
/pani A. Banaszewska opuściła posiedzenie Zarządu/ 
 

Czwartym punktem porządku posiedzenia było rozpatrzenie wniosku p. M. Wodary – 
dyrektora ZSZ w Kurz ętniku w sprawie wyrażenia zgody na dodatkowe zatrudnienie 
pedagoga szkolnego. 
 

Pani Wicestarosta odczytała wniosek stanowiący załącznik nr 4. Wyjaśniła, że pan Wodara 
wnioskuje o zatrudnienie dodatkowego pedagoga szkolnego w wymiarze ½ etatu, który 
będzie sprawował opiekę pedagogiczną nad uczniami odbywającymi zajęcia w Zespole Szkół 
im. C.K. Norwida. 

Zarząd rozpatrzył wniosek pozytywnie. Za głosowali: K. Trzaskalska, B. Grzywacz,              
B. Kurowski, A. Stajszczak. 
 
Piątym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu 
w sprawie wyrażenia zgody na najem lokalu użytkowego Niepublicznemu Zakładowi 
Opieki Zdrowotnej „Fiołek”. 
/na posiedzenie weszła pani Jolanta Haska – specjalista w Wydziale Geodezji i 
nieruchomości/ 
 
Pani Haska wyjaśniła, że z dniem 30.04.2015r. wynajmującym kończą się umowy najmu. 
Dodała, że proponuje się zawrzeć umowy na okres trzech lat tj. od 01.05.2015r. do 
30.04.2018r. 
Pani Wicestarosta odczytała projekt uchwały. 
 
Wniosek NZOZ „Fiołek” stanowi załącznik nr 5. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 
głosowali: K. Trzaskalska, B. Grzywacz, B. Kurowski, A. Stajszczak. 
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Szóstym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu 
w sprawie wyrażenia zgody na najem lokalu użytkowego firmie AS-MED. 
 
Pani Wicestarosta odczytała projekt uchwały. 
 
Wniosek firmy AS-MED  stanowi załącznik nr 6. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 
głosowali: K. Trzaskalska, B. Grzywacz, B. Kurowski, A. Stajszczak. 
 
Siódmym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 
Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na najem lokalu użytkowego Warmińsko-
Mazurskiej Izbie Rolniczej. 
 
Pani Wicestarosta odczytała projekt uchwały. 
 
Wniosek Warmińsko-Mazurskiej Izby Rolniczej stanowi załącznik nr 7. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 
głosowali: K. Trzaskalska, B. Grzywacz, B. Kurowski, A. Stajszczak. 
 
/pani J. Haska opuściła posiedzenie Zarządu/ 
 
Ósmym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie zatwierdzenia aneksu nr 14 do  arkusza organizacji roku szkolnego 2014/2015 w 
Zespole Szkół Zawodowych w Kurzętniku. 
/na posiedzenie wszedł pan Andrzej Korecki – naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury i 
Promocji/ 
 
Pan Korecki poinformował, że aneks nr 14 związany jest ze zwolnieniem lekarskim 
nauczycielki przedmiotów zawodowych. 
Pani Wicestarosta odczytała projekt uchwały. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: K. Trzaskalska, B. Grzywacz,                   
B. Kurowski, A. Stajszczak. 
 
/pan A. Korecki opuścił posiedzenie Zarządu/ 
 
Ostatni punkt stanowiły sprawy różne. 
 
Członkowie Zarządu w punkcie sprawy różne nie poruszyli żadnego tematu. 
 
 
 
                                                                                                            Członek Zarządu 
                                                                                                         Katarzyna Trzaskalska 
 
Protokół sporządziła                                                                         
Ewelina Kubacka                                                               


